
Fran Gysen: nieuw gezicht bij N-VA Peer
Sinds september maakt Fran Gysen deel uit van het bestuur van N-VA Peer. Ze stelt zich graag even voor. 

Sinds februari 2019 mag ik mezelf met 
veel trots inwoner van Peer noemen. 
Hoewel ik voor een groot deel ben op-
gegroeid in buurgemeente Helchteren, 
liggen mijn roots in Peer. Mijn vader, 
Dirk Gysen, is geboren en getogen op 
‘t Heike in Wijchmaal. Gezien mijn 
familie en vrienden in Peer wonen, 
zal het misschien niet gek klinken als 
ik zeg dat ik mij hier dan ook uiterst 
thuis voel. Zo geschiedde dat ik mij in 
een knus appartementje in de Kloos-
terstraat heb gesetteld!

Werken in Vlaams Parlement
Bijna exact één jaar later begon mijn 
verhaal in het Vlaams Parlement in 
Brussel. Daar passeerde ik eerst de re-
vue als stagiaire van Vlaams volksver-
tegenwoordiger Andries Gryffroy en 
vervangend parlementair medewerker 
van Vlaams volksvertegenwoordiger 
Cathy Coudyser. Vervolgens ben ik de-
finitief geland bij Vlaams volksverte-
genwoordiger Rita Moors uit Lummen. 
Momenteel sta ik Rita al één jaar bij in 

haar parlementaire activiteiten in de 
Commissie voor Economie, Werk, So-
ciale Economie, Wetenschap en Inno-
vatie en de Commissie voor Mobiliteit 
en Openbare Werken. Ik verzeker u dat 
dat het pendelen van Peer naar Brussel 
meer dan waard is.

Lokaal engagement
Ik kan mij dan ook niet van de ambitie 
ontdoen om de ervaring die ik opdoe 
op Vlaams niveau in te zetten voor 
Peer. Het is met genoegen dat ik u 
kan meedelen dat ik sinds 19 okto-
ber secretaris ben van N-VA Peer en 
dat ik bovendien onze voorzitter Jan 
Steemans zal vervangen als lid van het 
Limburgs arrondissementeel bestuur. 
U mag erop vertrouwen dat ik beide 
functies met het nodige engagement op 
mij zal nemen. 

Aanspreekpunt
Waar u ook op mag vertrouwen is 
dat ik die ambitie en dat engagement 

ook zal inzetten voor Peer en voor de 
inwoners van Peer. Mijn doel is om een 
frisse wind te doen waaien en een ver-
trouwd gezicht te worden in onze stad. 
Een aanspreekpunt en waar nodig een 
brug. Want Perenaar, uw noden zullen 
gehoord worden. 

In mijn vrije tijd ga ik regelmatig 
gezellig iets drinken of een hapje eten 
met mijn vrienden in Peer. Tussendoor 
werk ik aan mijn conditie in de fitness. 
Maar eigenlijk ben ik stiekem wel altijd 
ergens in Peer te vinden. Kom dus 
zeker gedag zeggen, moest je me ergens 
tegen het lijf lopen!

Perenaar, het was een aangename ken-
nismaking. Hopende u snel in leven-
den lijve te mogen ontmoeten.

Met vriendelijke en 
Vlaamse groet,

Fran Gysen
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Gemeentebestuur liet inname openbaar domein jarenlang toe
In de Bedrijfsstraat is eindelijk een einde gekomen aan de jarenlang gedoogde inname van het openbaar domein. Langs de kant 
stonden talloze verwaarloosde bedrijfsvoertuigen. De gemeente liet na om het reglement over de inname van openbaar domein 
(met onder andere een te betalen retributie) toe te passen. Ook op een inbreuk op de milieuwetgeving werd niet gereageerd. 

N-VA Peer kwam hierover geregeld tussen op de gemeenteraad, maar daar werd steeds ontwijkend op geantwoord. Er kwam een 
einde aan de situatie. Niet omdat het gemeentebestuur haar eigen reglementen handhaafde, maar simpelweg omdat het 
betrokken bedrijf verhuisde naar Bree. De N-VA stelt zich nu de vraag of de bodem vervuild is door de jarenlange stockage 
van oude voertuigen.

Ideeën en voorstellen N-VA 
worden realisaties

De gemeente liet deze situatie jarenlang toe. De rommel is weg, maar is de bodem niet verontreinigd?

Een camperparking buiten de dorpskern 
laat meer doorgaand toerisme met Peer 
kennismaken.(camperplaats in Kleine 
Brogel en stationsomgeving Wijchmaal).

De bevoegdheid 
Dierenwelzijn is 

opgenomen in het 
schepencollege.

De bestaande WhatsAppgroepen 
breiden uit waardoor er op een 
effi ciëntere manier informatie 
doorgegeven wordt tussen 
buurtbewoners.

Er wordt een concreet actieplan opgemaakt 
met prioriteiten voor investeringen in de 
weg, fi ets en voetpadeninfrastructuur.

Er wordt een begin gemaakt met 
het ontmoedigen van sluipver-

keer. In samenspraak met de be-
woners worden de probleempun-
ten vastgesteld en een oplossing 

uitgewerkt die zowel de veiligheid 
en rust in de buurt als de vlotte 

bereikbaarheid garandeert.
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Kostprijs jongerencentrum De Bak overschrijdt kaap van 
2 miljoen euro
De kostprijs voor de realisatie van het jongerencentrum De Bak hee�  de kaap van twee miljoen euro overschreden, terwijl er 
oorspronkelijk ruim één miljoen euro was voorzien. Sterker nog: de teller loopt nog steeds op. Hoewel N-VA Peer altijd voor-
stander geweest is van een multifunctionele jongerenlocatie, is dit kostenplaatje buiten alle proporties. Het schepencollege liet 
dit dossier volledig ontsporen, ten koste van de Peerse belastingbetaler.

Voorstander van multifunctioneel jongerencentrum
N-VA Peer is altijd voorstander geweest van een multifunctio-
nele jongerenlocatie, waar de Peerse jongeren kunnen samen-
komen, kunnen fuiven en activiteiten kunnen organiseren. Ook 
de pop-upmogelijkheden en de aanwezigheid van het JAC en 
Overkop, die inzetten op mentaal welzijn bij jongeren, juichen 
we enorm toe. 

Bedenkingen bij locatie, kostprijs en gebrek aan inspraak
Tegelijk heeft N-VA Peer altijd vraagtekens geplaatst bij de loca-
tie van het jongerencentrum en de alsmaar oplopende kostprijs. 
Ook het gebrek aan voldoende inspraak voor de omwonenden 
en de oppositiepartijen is een pijnpunt in dit dossier.

Van het ene naar het andere probleem
Toen er op de bouwwerf onlangs bij graafwerkzaamheden ver-
vuild grondwater aan het licht kwam, besliste het schepencolle-
ge om een zuiveringsinstallatie te laten plaatsen. Die installatie 
zou het grondwater zuiveren vanaf de voormalige Agneten-
dalsite. Maar ook daar ging het opnieuw mis. Want mogelijks 
is er een link tussen de zuiveringsinstallatie enerzijds en het 
verzakken van het wegdek op de Zuidervest anderzijds. Door 
die verzakking werd een deel van de Zuidervest begin augustus 
afgesloten, met maandenlange hinder voor omwonenden tot 
gevolg door de omleiding.  

Kostprijs ontspoort 
Nog voor de zuiveringsinstallatie geplaatst werd en er schade 
ontstond aan het wegdek en de riolering op de Zuidervest, was 

het kostenplaatje van het hele jongerencentrumproject al opge-
lopen tot meer dan twee miljoen euro. Aanvankelijk was er in de 
plannen een kostprijs van één miljoen euro voorzien. Na alle re-
cente problemen zal daar ongetwijfeld nog een flinke smak geld 
bijkomen. En dat is buiten alle proporties. Het schepencollege 
liet dit dossier volledig ontsporen. U, de Peerse belastingbetaler, 
bent daar de dupe van. 

N-VA Peer wandelt in de 
natuur voor de natuur
Voorzitter Jan Steemans en bestuursleden Liliane Hinoul en 
Fran Gysen gingen samen met minister Zuhal Demir en federaal 
parlementslid Frieda Gijbels op zwier met talloze natuurliefheb-
bers in Pelt. Samen genoten ze van de zon, het prachtige groen en 
de levendige vijvers van het beschermd natuurgebied De Holen. 
De natuur die we nog hebben in Limburg moet bewaard en waar 
mogelijk uitgebreid worden.

www.n-va.be/peer 
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


